



## FPDat Transport

<https://library.fpinnovations.ca/en/permalink/fpipub8341>

Author: Mercier, Guyta  
 Roy, Vincent

Date: 2015

Material Type: Technical note

Physical Description: 2 p.

Sector: Forest Operations

Field: Fibre Supply

Research Area: Forestry

Subject: Transporation  
 Software  
 Fuel consumption  
 Transport forestier  
 Ordinateur de bord  
 Suivi des opérations  
 FPDat  
 FPTrak  
 Chaîne approvisionnement  
 Camions forestiers  
 Rapports automatisés  
 Temps de cycle  
 Géozone  
 Camionnage  
 Performance chauffeurs  
 Consommation de carburant

Series Number: OT 223

Language: French

Abstract: FPInnovations has developed a computerized platform called FPSuite. This platform contains a series of tools that collect data from forestry equipment (FPDat), transfer them (FPCom) compile them and make them accessible to the user (FPTrak), in order to be able to analyze and follow the operations. The presentation of all the information in one place facilitates consultation and provides an overview of of the operations. This improves the coordination of actions, reaction time and rectification of many situations that can occur in the situations that may arise in the forest.

**Abstract:** FPInnovations a développé une plateforme informatisée nommée FPSuite. Cette plateforme contient une série d'outils qui collectent les données des équipements forestiers (FPDat), les transfèrent (FPCom), les compilent et les rendent accessibles à l'utilisateur (FPTrak), afin de pouvoir analyser et suivre les opérations. La présentation de toute l'information au même endroit en facilite la consultation et fournit une vue d'ensemble des opérations. Cela améliore la coordination des actions, le temps de réaction et de rectification de nombreuses situations qui peuvent survenir en forêt.

## Documents

---



8341.PDF

 Read Online

 Download



## Nouveautés pour la plateforme FPSuite

<https://library.fpinnovations.ca/en/permalink/fpipub8340>

**Author:** Mercier, Guyta  
Roy, Vincent

**Date:** 2015

**Material Type:** Technical note

**Physical Description:** 1 p.

**Sector:** Forest Operations

**Field:** Fibre Supply

**Research Area:** Forestry

**Subject:** Trucks  
Software  
FPSuite  
FPDat Niveleuse  
FPDat Transport  
FPTrak  
FPCom  
Ordinateur de bord  
Suivi des opérations  
Camions forestiers

Series Number: OT 222  
Language: French  
Abstract: Forestry operations are complex and involve many steps from harvesting to transporting the wood. In order to ensure an efficient follow-up of all these steps, FPInnovations has developed the computerized platform FPSuite. This platform contains a series of tools that collect data from forestry equipment (FPDat), transfer it to (FPDat), transfer them (FPCom) and compile them (FPTrak). (FPTrak). Among the latest additions to this platform are FPDat Transport and FPDat Grader.

Abstract: Les opérations forestières sont complexes et comportent plusieurs étapes, de la récolte jusqu'au transport des bois. Afin d'assurer un suivi efficace de toutes ces étapes, FPInnovations a développé la plateforme informatisée FPSuite. Cette plateforme contient une série d'outils qui collectent les données des équipements forestiers (FPDat), les transfèrent (FPCom) et les compilent (FPTrak). Parmi les derniers ajouts à cette plateforme se trouvent FPDat Transport et FPDat Niveluse.

## Documents

---



8340.PDF

 Read Online

 Download